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Schriftelijke vragen – Kwintes stopt ambulante zorg – wat nu? 
 
Van verschillende kanten horen wij berichten over het afsluiten van de zorg door Kwintes Woerden, 
welke op verschillende locaties in Woerden en ambulante begeleiding/beschermd wonen biedt.  
Kwintes zou haar cliënten hierover hebben bericht omdat met de gemeente geen overeenstemming 
kon worden getroffen over het contract in het kader van de WMO. Wij hebben onlangs kennis 
genomen van een brief van Utrecht West Inkoop en Monitoring aan de gemeente waarin staat dat de 
zorg wordt gestopt omdat men niet uitkomt met de tarieven van de gemeente. 
Wij maken ons zorgen over de hulpverlening aan Woerdenaren en hebben daarom de volgende 
vragen aan het college: 
 

 
1. Klopt het dat cliënten van Kwintes vorige week is meegedeeld dat de zorg van Kwintes per 

september stopt omdat de gemeente en Kwintes er niet uit zijn gekomen qua financiën, 
zonder perspectief waar ze straks terecht kunnen? 

2. Hoe kan het dat het niet is gelukt om met Kwintes tot afspraken te komen over de tarieven? 
Zijn onze tarieven te laag, of vraagt Kwintes teveel in vergelijking met andere zorgverleners? 

3. In de brief staat dat de zorg stopt op 1 september. Is bekend wat er gebeurt met de 
medewerkers die deze zorg geven? Worden die binnen Kwintes herplaatst of gaan de 
arbeidsplaatsen verloren? Kunnen we erop rekenen dat Kwintes tot die datum alle zorg kan 
leveren?  

4. Is het bekend dat dit bij de cliënten en hun naasten tot grote onrust heeft geleid? Heeft de 
gemeente contact met de cliënten die dit raakt? Welke informatie heeft de gemeente aan de 
cliënten verstrekt en welke informatie gaat de gemeente nog aan de cliënten verstrekken?  

5. Heeft de gemeente er zicht op door welke organisatie de zorg kan worden overgenomen? Is 
de gemeente oftewel de zorginkoop Utrecht West al in gesprek met andere zorgverleners? 
En worden daarbij ook alle zorgvragen die er zijn meegenomen, ook de meer complexe? Kan 
hierbij de optie worden meegenomen dat de huidige zorgverleners van Kwintes meekomen 
zodat er continuïteit is van zorg? 

6. Is het te verwachten dat meer zorgaanbieders contracten gaan opzeggen wegens onze 
tarieven? En hoe kan de gemeente dit voorkomen? Is het college het met Progressief 
Woerden en Lijst van der Does eens dat onze inwoners die zorg nodig hebben moeten 
kunnen rekenen op continuïteit van zorg door betrokken, gemotiveerde en goed 
gewaardeerde zorgverleners. 

 
Coby Franken, Progressief Woerden 
Lenie van Leeuwen, Lijst van der Does 


